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Írásbeli választ igénylő kérdés

Dr. Kövér László
az Országgyű lés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok feltenni Dr. Fazekas Sándor
Vidékfejlesztési Miniszter Úrhoz :
„Állattenyésztési feladatok támogatásának leállítása ”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

A tenyésztésszervezési feladatok támogatása forrását képez ő „Állattenyésztési feladatok
támogatása” fejezeti kezelés ű előirányzat kerete a 2010 . július 15-én benyújtott igény
jóváhagyásával kimerült - derül ki a Vidékfejlesztési Minisztériumnak (VM) a Mez őgazdasági és
Vidékfejlesztési Hivatal (MVH) honlapján közzétett közleményébő l . A közlemény szerint a
tenyésztésszervezési feladatok támogatásához biztosított 2010 . évi forrás kimerülése következtében
az MVH-hoz 2010 . július 15-ét követ ően benyújtott kérelmeket érdemi vizsgálat nélkül elutasítják .

Az állattenyésztési feladatok támogatása jogcím alapvet ő célja a magyarországi
tenyésztésszervezési, tenyésztői, genetikai fejlesztő munka elősegítése. Az európai uniós elvekne k
megfelelő támogatások a bel- és külpiaci versenyképesség megőrzéséhez, a tenyészállat-állomán y
genetikai minőségének fenntartásához és javításához járulnak hozzá, valamint a
tenyésztésszervezési feladatok ellátását, a törzskönyvezést, a teljesítményvizsgálatot és tenyészérté k
megállapítást segítik el ő .

Mint az ismeretes, amennyiben a támogatási forrás kimerül, a minisztériumnak lehet ősége van
forrás átcsoportosítására, illetve a költségvetés általános tartalékából is igényelhetne fedezetet .

Mindezek ismeretében kérdezzük tisztelt Miniszter Urat : Milyen összhangban van az, hogy a
Miniszter úr több nyilatkozatában meger ő sítette: Ön az állattenyésztést nagyon fontosnak tartja ,
ennek ellenére nem ad támogatást. Véleményünk szerint ez a forrás minisztériumi átcsoportosítássa l
megoldható lenne .

Kérjük Miniszter urat, hogy vegye figyelembe, hogy az állattenyésztési ágazatnak már így is so k
nehézsége és többletköltsége adódik a rossz növénytermesztései termésátlag- és min őség miatt .
Tájékoztasson minket, hogy milyen megoldást kíván nyújtani az így is nehéz helyzetben levő

országgyűlési képviselő



Tájékoztasson minket, hogy milyen megoldást kíván nyújtani az így is nehéz helyzetben levő
állattenyésztési ágazat felé, illetve kérjük, hogy azonnali lépéseket tegyen a helyzet megoldás a

érdekében .

Várom megtisztelő válaszát!
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